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Dyskusja o samorządzie z radnymi i sołtysami z Połańca

„Reforma samorządowa to wielki sukces, bez niej Polska byłaby obecnie w dużo gorszej
sytuacji „ – mottem  profesora  Jerzego Regulskiego, Marek Jarco z Biura Komunikacji
Społecznej Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach rozpoczął spotkanie o samorządzie z
radnymi, sołtysami oraz samorządowcami z Gminy Połaniec. Marszałek województwa
świętokrzyskiego Adam Jarubas zachęcił uczestników do dyskusji.

– Dziękuję za tę inicjatywę, która pozwoli nam porozmawiać o regionie, samorządzie
województwa, ponieważ lokalny doskonale już znacie. Patrząc na 25 lat funkcjonowania
samorządu widać, że odniósł sukces.  Zapraszam Was do dyskusji, pytań na tematy, które
chcecie poruszyć – mówił marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas.
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Na spotkaniu rozmawiano o rolach samorządu w społeczeństwie, o historii samorządu
współczesnego,  o jego trójszczeblowej konstrukcji.  – Podkreślaliśmy także role najniższego
szczebla samorządu, ale najważniejszego, ponieważ jest najbliżej ludzi. To oczywiście 
sołectwa – dodał Marek Jarco z Biura Komunikacji Społecznej Urzędu Marszałkowskiego w
Kielcach.

Omówiono podstawy prawne działania samorządów. Przedstawiono także strukturę
samorządu wojewódzkiego, gdzie rozmawiano między innymi o władzy uchwałodawczej –
Sejmiku oraz o władzy wykonawczej – Zarządzie Województwa.  Nie zabrakło tematów o
funduszach i programach unijnych.  

– Dziękuję za świetną współpracę z Zarządem Województwa oraz pracownikami urzędu.
Wiele inwestycji wspólnie zrealizowaliśmy i jeszcze wiele przed nami. Wiemy, że można na
Was liczyć – podkreślił burmistrz Połańca Jacek Tarnowski.

Na koniec podkreślono nowoczesną formę komunikacji oraz przekazywania Informacji przez
portale społecznościowe.
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